



## 致 ICCA 中国会员的信

各位 ICCA 中国会员：

我谨代表 ICCA 董事会和世界各地的成员，向所有受此疫情影响的中国会员及您的同僚与家人，表达协会及全球会议行业的声援和支持。

新型冠状病毒疫情牵动着世界人民的心，我们非常重视且关心您及家人的安全健康。我们对在疫情中被感染及失去的生命感到悲伤，也对此次疫情影响了人们正常的生活秩序表示同情。我们为您及所有中国人民祈祷，希望早日战胜这场疫情，回归正常的生活。值此困难时刻，我们与所有受疫情影响的人同在，携手并肩。

通过亚太办事处，我们得以了解中国的最新情况，我们得知 ICCA 场馆成员- 武汉国际会展中心和中国光谷科技会展中心变身为“方舱医院”，提供过渡援助，对此我们感到非常自豪，也高度赞赏这示范性的举措。

我们在艰难战“疫”中看到必胜希望，对中国的坚强及毅力充满信心。我们坚信，中国人民团结一心、众志成城，一定能早日打赢这场疫情阻击战，度过这个艰难的时期。

我们希望对中国的所有 ICCA 成员，特别是身处病毒震央的 6 家武汉成员单位表达祝福，并说一声“武汉加油！中国加油！”

1. 中国光谷科技会展中心
2. 欧亚会展国际酒店
3. 武汉锐特展览文化股份有限公司
4. 武汉国际会展中心
5. 武汉瑞美展览股份有限公司
6. 武汉食和岛网络科技有限公司

我们坚信 - 武汉疫情之后，万众一心的中国将再次雄起，成为 ICCA 全球社群更有力、更重要的领导力量。

您真诚的，

**ICCA 主席 James Rees (伦敦)**

**ICCA 首席执行官 Senthil Gopinath (阿姆斯特丹)**

代表 ICCA 董事会



**A special message to ICCA China members**

Dear ICCA China members,

On behalf of the ICCA Board of Directors and members worldwide, we would like to express our solidarity and support of the global meetings industry community with you, your staff and families in China affected by this outbreak.

We are very concerned for the interest, well-being and safety of you and your family members in China. We extend our sympathies for the loss of many lives and difficult struggles disrupting your daily life. We pray for you and everyone in China and hope everything can return to normal soon. Our thoughts and prayers are with the relatives of the victims and to all those affected by this epidemic.

Through the Asia Pacific office, we have been given regular updates on what is happening in China. We are proud to see that our venue members namely the Wuhan International Convention and Exhibition Center and China Optics Valley Convention & Exhibition Center have been turned into temporary hospitals. We highly commend this exemplary action in providing transition assistance to the affected community.

We firmly believe that you are strong and unified to overcome this difficult time. We know the strengths and virtues of the people in China, and we are confident in your strength and perseverance.

*"Wuhan Jiāyóu; China Jiāyóu"*, this is a beautiful and inspirational phrase which we at ICCA wish to convey to all ICCA members in China, and especially to the 6 members in Wuhan, the epicentre of this unfortunate situation.

1. China Optics Valley Convention & Exhibition Center
2. Eurasia International Convention Hotel
3. RIMS Expo Corp. Ltd.
4. Wuhan International Convention & Exhibition Center
5. Wuhan Rayte Exhibition Culture Co., Ltd.
6. Wuhan Shihedao Network Technology Co., Ltd.

We know one thing for sure - united as a nation, China will rise again to be stronger, more prosperous and more important as a leading force of the ICCA Global Community.

With utmost concern,

**James Rees, ICCA President (London)**  
**Senthil Gopinath, ICCA CEO (Amsterdam)**  
Representing the ICCA Board of Directors